
 

 

 
 
 

 
ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Αικατερίνη Σπυριδάκη 
Βουλευτής Ν.Λασιθίου 

 
Αθήνα, 8 Φεβρουαρίου 2024 

 
ΑΝΑΦΟΡΑ 

Προς:  τον Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών, κ. Κωστή Χατζηδάκη 
την Υπουργό Εσωτερικών, κα. Νίκη Κεραμέως 

την Υπουργό Τουρισμού, κα. Όλγα Κεφαλογιάννη 
 
ΘΕΜΑ: «Κατεδαφίσεις Κατασκευών – Παραλία Ιεράπετρας» 
 

Κυρίες Υπουργοί, 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Σας καταθέτω, ως Αναφορά, την Επιστολή της 8ης Φεβρουαρίου 2024 του Σωματείου Καφέ – 

Εστίασης της Ιεράπετρας με θέμα τις κατεδαφίσεις των αυθαίρετων κατασκευών στο παραλιακό 

μέτωπο της Ιεράπετρας. 

Η συνημμένη επιστολή έρχεται ως μία ακόμα προσπάθεια της τοπικής κοινωνίας της Ιεράπετρας να 

κοινοποιήσει μία κατάσταση μη βιώσιμη, με καταστροφικές κοινωνικοοικονομικές επιπτώσεις και να 

κάνει έκκληση για εξεύρεση μίας άμεσης, οριστικής, βιώσιμης, και με κοινωνική ευαισθησία λύσης. 

Συγκεκριμένα, 52 καταστήματα υγειονομικού και εμπορικού ενδιαφέροντος, με 355 εργαζόμενους 

και τις οικογένειές τους βρίσκονται «όμηροι» των προγραμματισμένων κατεδαφίσεων, καθώς δεν 

υπάρχει ένα σαφές και με εξασφαλισμένη χρηματοδότηση για την επόμενη μέρα σχέδιο. 

Η πόλη της Ιεράπετρας, η οποία σημειώνει ραγδαία και συνεχή τουριστική και οικονομική ανάπτυξη, 

αποτελεί τον μεγαλύτερο πόλο έλξης επισκεπτών και την μεγαλύτερη σε έκταση και πληθυσμό πόλη 

σε όλη την Νότια Κρήτη. 

Κρίνεται αναγκαία και σε άμεση προτεραιότητα η εξασφάλιση της χρηματοδότησης της ανάπλασης 

του παραλιακού μετώπου της Ιεράπετρας, ύψους 8 εκατομμυρίων ευρώ, ώστε να μπορέσει να 
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υλοποιηθεί η ανάπλαση σε δύο στάδια, δεδομένου ότι περιλαμβάνει μέρος για το οποίο έχει γίνει 

εξομοίωση της χερσαίας ζώνης λιμένα. 

Δεδομένων των παραπάνω το Σωματείο Καφέ-Εστίασης Ιεράπετρας αιτείται την παράταση της 

διαδικασίας των κατεδαφίσεων, καθώς σε έναν μήνα ξεκινάει η νέα τουριστική περίοδος και τα 

καταστήματα θα αναγκαστούν να μείνουν κλειστά, αφού και οι ιδιαίτερες καιρικές συνθήκες της 

περιοχής με τους ισχυρούς ανέμους δεν επιτρέπουν την τοποθέτηση ομπρελών ως βιώσιμη λύση. 

Τέλος, αιτείται την εξασφάλιση της ταχύτατης και αποτελεσματικής απομάκρυνσης, αλλά και της 

δημιουργίας νέων, νόμιμων πλέον κατασκευών εφόσον εξασφαλιστεί η χρηματοδότηση. 

Παρακαλώ για τις δίκες σας ενέργειες και για την ενημέρωση μας. 

Επισυνάπτεται το σχετικό έγγραφο. 

 

 

 

Η αναφέρουσα Βουλευτής 

 

 

 

Αικατερίνη Σπυριδάκη 

Βουλευτής Λασιθίου  

 
  



 

 




